
 

 

 התשע''ו י''א כסלו, 23.11.15, 5מס'  ישיבה – מועצה ישיבת סיכום

 19:30תחילת הישיבה: 

 580414043: עמותה  מספר

 

 בעלי תפקידים פעילים חברי מועצה
 :נוכחים

 אריאל גילת 
 אביחי שאשא 
 אלי הרשקוביץ 
  מדורסקיאור 
 אירינה קזימוב 
 איליה חייט 
 שירה מיסטריאל 
 פבל פרידלנד 
 אלירן מזוז 
 יחיאב סבג 
 איתי חלפון 
 שמעון עייאש 
 מתן בן הרוש 
 עמיאל בונפד 

 :נוכחים

 ניב סלוצקי 
 עמיחי תורג'מן 

 אלעד דמסקי 

 מקס גינדס 

 הדר צנעני 
 דואני ארז 
 תמיר יעקובי 

  :נוכחים

  יו''ר מועצה –גבריאל ברודסקי 
 גזברית -צחייק  סיוון 

 לא נוכחים:
 נתנאל וויצמן 

 רותם חמו 
 ליטל לוי 

 דור חסון 
 שובל בצ'צ'ו 

 

 : על סדר הישיבה הערות

 הישיבה קיום עד אותם ושימרו לכם הבוערים הנושאים את מראש שמור . 

 !קראו את החומר הנשלח אליכם בטרם הישיבה 

 הישיבה במהלך תמציתיים להיות השתדלו לכן, מרובה והעבודה קצר הזמן. 

 .דיבור בעת הישיבה יעשה ברשות יו''ר המועצה בלבד 

  הוק.-אד –לא תותר העלאת  –העלאת נושאים על סדר היום יועברו לבחינה מראש 

 אישור השתתפות:  

  , או בהודעהyormuatza.ariel@gmail.com בדוא"ל נא לאשר השתתפותכם

 .050-7489942לטלפון 

 



 

 

 סדר יומה של הישיבה: פירוט הנושאים שעמדו על

 סדר הישיבה:

 אישור תקציב ספורט .א

 עדכונים .ב

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

  :אישור תקציב ספורט .א

 :דוברים

 פבל פרידלנד –ראש חטיבת ספורט 

  .פירוט על כלל הסעיפים של חטיבת ספורט ניתן לבקש במייל מראש חטיבת ספורט

אשר ייצגו את פועלה השוטף הנתונים שיוצגו בישיבה יהיו נתונים בסיסיים וכלליים 

 של החטיבה בתוך כתלי הקמפוס ומחוצה לה.

 :להלן הנתונים הבסיסיים של תקציב חטיבת ספורט 

 לנבחרת הכדורגל   ₪ 25,000

 דמי כניסה לאס''א )ארגון ספורט אקדמי( ₪ 5,000

 לנבחרת ריצה ₪ 2,200

 ליגות פנים אוניברסיטאיות( 4לספורט פנים ) כולל  ₪ 13,000

 אירועים החיצוניים שייערכו במסגרת חטיבת ספורט, הן בנבחרות ריצה, נבחרות קטל-

  25,000רגל, הסעות לבוש וכולי, יסוכם על תקציב של 

 5000 ארגון ספורט אקדמי( ש''ח דמי פיקדון לאס''א ( 

  וכמו כן גם על פעילויות פנימיות אשר קורות בתוך כתלי ישנן הוצאות על ביטוח

 45,000הוא  כולל הפנימיות ש''ח 25,000הקמפוס.  תקצוב עם ההוצאות החיצוניות של 

 ש''ח סך הכל.

  ש''ח כתקציב ראשוני אך מתברר שלאחר חישוב  40,000לחטיבת ספורט אושרו

  ש''ח נוספים. 5,000ההוצאות הנוספות, נדרשים 

 פורט. היא ס ש''ח לטובת חטיבת 5,000-את החוסר של ה בשביל לפתור ההמלצה

 להעביר תקציב מחטיבת תרבות לחטיבת ספורט.

   השוטפות של חטיבת תרבות ובאירועים  פעילויותבהעברה של התקציב לא  תפגע

 השוטפים בתוך כתלי הקמפוס ומחוצה לו.

 ות חיב שתתקיים בנוכאושר בכפוף לישיבת תקצש''ח י 45,000של  תזרים התקציב

אשר בה  צחייק וסיוון וויזברג , אלוןמיארה דן ראש חטיבת תרבות, –פרידלנד  פאבל

 ינותחו ההוצאות ויוכן תזרים כספים למדור.

 :בכדי לאשר את תקציבה המעודכן של חטיבת ספורט תיערך הצבעה של חברי המועצה 



 

 הצבעה:

 45,000בתקציב של  אישור חטיבת ספורטהצבעה ל
 נמנע נגד בעד
11 3 1 

 

 תקציבה החדש של חטיבת ספורט עבר ברוב קולות של חברי המועצה.

 

 :עדכונים .ב

 דוברת: 

 שירה מיסטריאל:  -סיו''ר אגודה

   את התקציב הנמוך ביותר  לנו בפועל ישש האגודה, קורה  עם עו''ד לאחר שיחה

מסך דמי הרווחה שהסטודנטים משלמים. מתחיל מו''מ עם  בארץ. האגודות למכל

 האוניברסיטה כל שנה. האוניברסיטה ניסתה להכניס עוד חלק מהתקציב בחוזה שלה

שנים. הסטודנטים מצפים  4עד שהגענו להסכמה עם הקאנטרי, מדובר על חוזה של 

ים שיפור שנתמודד עם הקמפוס כמו כל אוניברסיטה מן המניין אבל אנחנו עדיין עוש

 אדיר באגודה. 

 את דרישותינו   האוניברסיטהמ מו''מ עכשיו הוא על דמי רווחה. האם אפשר לתבוע

 שנה בלי חוזה. התקבלה המלצה לפנות למבקרהעובד  באריאל . הקאנטריועוד

. זאת משום שהקמפוס לא לבדיקת החוזה שלנו מול האוניברסיטה לגבי הדמי רווחה

 א אישור שלנו כאגודת סטודנטים.יכול לבצע את התשלומים לל

 ודה. ביקשנו שיתמקדו משמע שהקאנטרי הולך לקבל כסף ללא אישור שלנו כאג

ההחלטה . מהבחינה הזו העברנו את בקאנטרי ובסעיפים נוספים של דמי רווחה

אם עד תאריך מסוים לא ייחתם חוזה מוסדר  במקום שיהיה בידיים שלנו. לידיהם

 א יהיה ניתן לגבות דמי רווחה מהסטודנטים.שלנו מול האוניברסיטה, ל

 עילה . זה קלאב אריאל קאנטרינחנו מחכים שהם יענו על כל סוגיית החוזה עם א

למחאה כי זה הדבר הכי חשוב לנו, העלאת תקציב מדור רווחה לצרכי כלל הסטודנטים 

. אם אנחנו לא ומקווים להגיע לתוצאות הכי טובות מפה אנחנו עובדים באריאל.

נו מחכים הרבה זמן לעשות עם לחצים מגורמים שונים. אנח , אנחנו מקווים שכןליחנצ

 את זה. 



 

  מירב העבודה בנושא זה מתבצעת באמצעות חטיבת הרווחה באגודה בניהולו של אלירן

 מזוז, ראש החטיבה. למידע נוסף ניתן לפנות אליו במייל.

 

 

 

 

 22:30הישיבה ננעלה בשעה 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                   בברכה,                                ,                                                                     בברכה
 שירה מיסטריאל                               גבריאל ברודסקי                                                      

 סיו''ר אגודת הסטודנטים                                                                          היו''ר מועצ
 אגודת הסטודנטים אריאל                                                                      אריאל הסטודנטים אגודת


